



Skånes Brottningsförbund

Protokoll från styrelsemöte onsdagen den 4 mars 2015 kl 18.00 på kansliet Hyllie stationstorg 2, Malmö

Närvarande:

Ordinarie ledamöter:

V Ordf. Robert Jeppsson, Kjell Nilsson, Daniel Tuvestam, Renée Fors.

Suppleanter: Maria Strandberg, Ulf Hansson

Övriga mötesdeltagare:

Lars Nilsson, Lennart Larsson

§1

Vice ordförande Robert Jeppsson hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade mötet öppnat.

§2

Fastställande av dagordning:

Dagordningen fastställdes för mötet.

§3

Utse protokolljusterare:

Till justerare utsågs Daniel Tuvestam.

§4

Föregående protokoll:

Mötesprotokoll från föregående möte justerades. AU-protokoll justerades

§5

Rapporter:

Vi har haft årsmöte i Eslöv. Allan Karlsson var ordförande för mötet och 24 klubbar närvarade. Omval på samtliga ordinarie ledamöter samt nyval på två suppleanter.

Årsmötet föregicks av ett förmöte, som innehöll 5 punkter. Detta beslöts att lägga ut dessa på hemsidan.

§6

Inkomna skrivelser:

Idrottsmuseets vänner bjuder in till frukostmöte 16/3
Hästveda BK har sökt Junior-SM 2016

§7

Avsända skrivelser:

Ansökan om Junior-SM 2016 har skickats till Svenska Brf

§ 8

Val av kommittéordförande:

Team Skåne: Robert Jeppsson

Tävlingskommittén: Lars Nilson

Domar- och tävlingsekreterarekommittén: Daniel Tuvestam

Utbildningskommittén: Renée Fors

PR Sponsorkommittén: Kjell Nilsson

§9

Ekonomiska kommittén:

Kassören redogjorde för det ekonomiska läget som är gott
Bidrag från Skånes idrottsförbund har inkommit.

§ 10

Rapporter från kommittéer:

Team Skåne Kommittén:

Läger hålls i Helsingborg den 8/3

Tävlingskommittén:

Förslag på hur serierna skulle kunna se ut presenterades. Skickas med kallelsen till seriemöte som planeras till den 7/4 i Eslöv

Tidplan för serien:

31/3 Styrelseemöte

7/4 Serieträff med DM diskussion

8/4 Domarmöte

30/4 Sista dag för anmälan till serien

6/5 Beslut seriebestämmelser + Datum för DM 2016 klart

31/5 Serieavgift ska vara betald

1/6 Utdrag ur serien från detta datum medför böter

Nytt DM-pris för bästa herrklubb kommer att anskaffas (MFF vandringspris)

Domar och tävlingssekreterare kommittén:

Inget att rapportera

Utbildningskommittén:

Vi ska kolla med föreningarna om någon är intresserad av att hålla i Steg 1 och 2-kurserna, alternativt att vi håller i den.

Sponsorkommittén:

Förslag på att vara med (sponsra) i vår kalender ska kunna erbjudas för 500:-

§10 b

Utmärkelser:

Förtjänstplakett ska tas fram till framstående ungdomar, att delas ut på DM eller SM

§11

Övriga frågor.

Diskussioner kring DM 2016. Nytt datum behöver tas fram, eftersom det krockar med SM 2016.

Vi vill även fortsättningsvis ha alla kategorier på samma helg

Hur få vi fler deltagare? Eventuellt fondera 10000:- /år i fem år, sedan utbetalning till den klubb som samlat flest poäng under dessa fem år.

Alternativt att skicka alla klass segrare till någon attraktiv tävling.

Diskuterade även att man borde ha finalpass i alla kategorier.

§12

Nästa möte kommer att hållas tisdagen den 31 mars kl 18.00 på vårt kansli på Malmö arena, Hyllie Stationstorg 2 Malmö.


§13

V ordförande Robert Jeppsson tackade de närvarande och avslutade dagens möte.

Malmö som ovan

Vid protokollet .....
Renée Fors

Justeras: .....
Daniel Tuvestam

V ordförande: .....
~~Bo Petersson~~
Robert Jeppsson